
Pan Karol Pilecki: 

1. W otrzymanym Harmonogramie naboru wniosków jest informacja o działaniu 
1.4.1 - promocja przedsiębiorczości i atrakcyjność inwestycyjnej województwa. 
Czy w ramach tego działania przewiduje się środki na promocję 
przedsiębiorczości w rozumieniu obsługi prowadzenia biura obsługi inwestorów 
zagranicznych? Przygotowania zbiorczych informacji na temat terenów 
inwestycyjnych województwa podlaskiego? Jeżeli nie to czy w RPOWP są inne 
działania, w ramach których planuje się sfinansowanie takich przedsięwzięć? 
 

2. Jak funkcjonuje obecnie obsługa inwestorów zewnętrznych koordynowana 
przez UMWP? Jakie działania zostały podjęte w zakresie wsparcia inwestorów 
zewnętrznych w roku 2016? Czy są efekty tych działań? 

3. Czy dysponujecie Państwo danymi o powiązaniu realizacji Regionalnego 
Programu Operacyjnego z wpływami z podatku CIT?  

4. Zbliża się referendum dotyczące budowy regionalnego portu lotniczego. Czy 
Zarząd zastanawiał się na źródłem finansowania budowy takiego portu? Proszę 
o przedłożenie informacji na temat możliwości  renegocjacji z Komisją 
Europejska RPOWP w zakresie wydatkowania funduszy unijnych na budowę 
lotniska regionalnego. Proszę o opis procedury zmian 
przeznaczenia/renegocjacji sposobu wydatkowania środków unijnych z  
RPOWP oraz informacje z jakiego działania takie środki można przesunąć? 

5. Proszę o przygotowanie sprawozdania z działalności Biura Województwa 
Podlaskiego w Brukseli na dzień 30 listopada 2016 r. 

6. Instytucje kultury, dotyczy trzech jednostek:  Opery i Filharmonii Podlaskiej, 
WOAK, Teatr Dramatyczny. Prośba o przygotowanie zestawienia budżetu 
instytucji kultury za rok 2016 w porównaniu z planem budżetu na rok 
2017.Proszę o wyodrębnienie przychodów w instytucjach kultury pochodzących 
ze źródeł zewnętrznych dotyczących funkcjonowania placówki (sponsorzy, 
środki unijne itp.) oraz zestawienie ich z kwotami przeznaczanymi z budżetu 
województwa. Może to być zestawienie na dzień 30 listopada 2016. Proszę 
również o informację w jakiej wysokości środki zewnętrzne zamierzają pozyskać 
w roku 2017, a  które założyli w planie budżetowym swoich jednostek.   

7. Czy Zarząd rozważa wykorzystanie dostępnych na rynku instrumentów 
finansowych przewidzianych w przepisach Ustawy z dnia 15 stycznia 2015 r. o 
obligacjach (Dz. U. 2015 poz. 238)? 

8. W oparciu o kompetencje Pana Skarbnika proszę o przygotowanie projektu 
budżetu uwzględniającego obniżenia deficytu o 20 % z propozycjami oraz 
sugestiami jakie obniżenie środków wyrządziłoby jak najmniejszy uszczerbek w 
realizacji budżetu w roku 2017. 

9. Proszę o przygotowanie zestawienia średniego wynagrodzenia pielęgniarek w 
trzech szpitalach wojewódzkich w porównaniu za pierwsze  6 miesięcy roku 
2015 oraz roku 2016? Czy są przewidziane finansowe systemy motywacyjne 
dla personelu pielęgniarskiego? 

10. Czy dyrektorzy placówek ochrony zdrowia otrzymali nagrody roczne? Czy 
Zarząd przewiduje premiowanie dyrektorów placówek ochrony zdrowia w 
oparciu o pozyskiwanie środków zewnętrznych? Proszę o ustosunkowanie się 
do propozycji wprowadzenia zasady wynagradzania dyrektorów placówek 
ochrony zdrowia w wysokości (trzykrotności miesięcznego wynagrodzenia dla 
pierwszych dwóch placówek, które pozyskały najwięcej środków zewnętrznych 



w danym roku, dwukrotności miesięcznego wynagrodzenia dla trzeciej placówki, 
które pozyskały najwięcej środków zewnętrznych oraz pozostałych według 
uznania ZW). 

 


